

អភិបូជាកុមារប្រាំនាក់ទទួលអគ្គសញ្ញាព្រះកាយព្រះត្រីស្តនៅភ្នំពេញ

ថ្ងៃទី២៩ ឧសភា ២០១៦

បងប្អូនជាទីស្រឡាញ់!

ថ្ងៃនេះយើងមានកូនៗប្រាំនាក់ដែលទទួលព្រះកាយព្រះត្រីស្ត។ សន្តិភាពសោនៃព្រះកុមារយេស៊ូនៅពេលទទួលព្រះកាយព្រះត្រីស្តលើកទីមួយ គាត់បាននិយាយថា **“ថ្ងៃនេះជាថ្ងៃដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់ ខ្ញុំដែលហាក់បីដូចជាព្រះយេស៊ូមកថ្មីបង្កើតខ្ញុំ”**។ គ្រប់ពេលអភិបូជា យើងត្រូវតែនឹកឃើញថា គឺជាពេលដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់យើង ដែលយើងមានពិសោធន៍ជាអង្គតែមួយជាមួយព្រះយេស៊ូ។ ក្នុងព្រះគម្ពីរដែលយើងបានស្តាប់អំបាញ់មិញ មានចែងពីហេតុការណ៍ដែលបានកើតឡើងនៅពេលព្រះអាទិត្យជិតលិច។ ពេលព្រះអាទិត្យជិតលិច ជាពេលដែលកម្ដៅព្រះអាទិត្យមិនក្ដៅប៉ុន្មានទេ ជាពេលដែលផ្ទៃមេឃឡើងពណ៌ក្រហម ជាពេលដែលយើងមានអារម្មណ៍ថាជិតស្និទ្ធនឹងគ្នា ពេលនោះព្រះយេស៊ូកំពុងគង់នៅយ៉ាងស្និទ្ធស្នាលជាមួយបណ្ដាជនប្រមាណជាង៥.០០០នាក់ ព្រះអង្គកំពុងអប់រំគេព្យាបាលអ្នកជំងឺទាំងមានព្រះបន្ទូលអំពីព្រះរាជ្យរបស់ព្រះជាម្ចាស់ប្រាប់គេផង។

ក្នុងពិធីដប់លៀងចុងក្រោយ ព្រះយេស៊ូបានចែកនំប៉័ងដែលជារូបកាយរបស់ព្រះអង្គផ្ទាល់ទៅក្រុមត្រីស្តទូត កាលនោះក៏ជាពេលល្ងាចដែរ។ នៅពេលព្រះយេស៊ូមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ព្រះអង្គបានធ្វើដំណើរជាមួយសាវ័កពីរនាក់ទៅភូមិអេម៉ាអូស កាលនោះក៏ជាពេលល្ងាចដែរ។ ពេលនេះព្រះយេស៊ូដែលកំពុងទតមើលទៅបណ្ដាជនដែលដើរតាមព្រះអង្គកំពុងឃ្លាន។ ដោយចាប់ផ្ដើមពីនំប៉័ងប្រាំដុំនិងត្រីពីរកន្ទុយ ព្រះអង្គមានព្រះបន្ទូលទៅក្រុមត្រីស្តទូតថា **“ចូរអ្នករាល់គ្នាយកម្ហូបអាហារឲ្យគេបរិភោគទៅ”**។ ក្រុមត្រីស្តទូតគិតថា អ្វីដែលកំពុងមានមិនគ្រប់គ្រាន់ទេ ដោយសារមានបណ្ដាជនប្រមាណជាង៥.០០០នាក់ឯណោះ។ ប៉ុន្តែ **“គ្មានការអ្វីអស្ចារ្យពេក ដែលព្រះជាម្ចាស់ធ្វើមិនបាននោះទេ”** ព្រះយេស៊ូក៏បញ្ជាទៅសាវ័កថា **“ចូរអ្នករាល់គ្នាយកម្ហូបអាហារឲ្យគេបរិភោគទៅ”**។ នេះជាព្រះបញ្ជារបស់ព្រះយេស៊ូដែលយើងសព្វថ្ងៃត្រូវតែអនុវត្តជានិច្ច នៅពេលយើងបានឃើញបងប្អូនដែលរស់នៅជុំវិញយើងកំពុងជួបទុក្ខលំបាក និងកំពុងជួបបញ្ហា។

ក្នុងអង្គប្រជុំក្រុមលោកអភិបាលទូទាំងពិភពលោកទាំងមូល ដែលជួបជុំគ្នាជាមួយសម្តេចប៉ាបនៅទីក្រុងរ៉ូមកាលពី៥០ឆ្នាំមុន កាលនោះក៏បានយកព្រះបន្ទូល **“ចូរអ្នករាល់គ្នាយកម្ហូបអាហារឲ្យគេបរិភោគ”** ធ្វើជាប្រធានបទដែរដោយគូសសង្កត់ថា **“ប្រសិនបើយើងមិនបានយកម្ហូបអាហារចែកដល់មនុស្សដែលគ្មានទីពឹង មនុស្សដែលគ្មានម្ហូបអាហារ មនុស្សដែលខ្វះខាត បានបរិភោគទេ នោះយើងហាក់ដូចជាឃាតករដែរ”**។ ដូច្នេះសូមឲ្យយើងគិតគូរ ចាប់អារម្មណ៍ដល់បងប្អូនយើងឯទៀតៗដែលគ្មានម្ហូបអាហារ។ សូមឲ្យយើងផ្តល់អាហារដល់គេ ដូចព្រះយេស៊ូមានព្រះបន្ទូលថា **“ចូរអ្នករាល់គ្នាយកម្ហូបអាហារឲ្យគេបរិភោគទៅ”**។

ក្នុងឆ្នាំព្រះមហាករុណាទិគុណនេះ ព្រះយេស៊ូបានបង្ហាញពីរបៀបដែលព្រះបិតាស្រឡាញ់យើង។ ព្រះយេស៊ូសព្វព្រះហឫទ័យឲ្យយើងចែកអាហារដល់បងប្អូនឯទៀតៗដែលខ្វះអាហារ ដើម្បីឲ្យគេ

មានកម្លាំងអាចងើបឈរឡើង ដើម្បីឲ្យគេមានឱកាសស្តាប់ព្រះបន្ទូល ដើម្បីឲ្យគេមានសេចក្តីសង្ឃឹម ដើម្បីឲ្យគេមានជីវិតថ្មីនិងដើម្បីឲ្យគេអាចទៅមុខបានដើម្បីឲ្យគេមានជំនឿ និងដើម្បីឲ្យគេបានទទួលការសង្គ្រោះ។ ក្នុងអង្គប្រជុំជាមួយប្រធានយុវជនកាតូលិក យើងបានឲ្យគេរិះគិតថា តើយើងជាយុវជន ត្រូវធ្វើដូចម្តេចដើម្បីបម្រើបងប្អូននៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់ និងក្នុងការលើកលែងទោសឲ្យគ្នាទៅវិញទៅមក?។

ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះយេស៊ូនៅថ្ងៃនេះ ណែនាំឲ្យយើងយល់ពីតួនាទីរបស់យើង ពីរបៀបដែលយើងបម្រើគេ ពីរបៀបដែលយើងស្រឡាញ់គេ ពីរបៀបដែលយើងលើកលែងទោសឲ្យគេ និងពីរបៀបដែលយើងណែនាំគេឲ្យបានទទួលជីវិតថ្មី។ សកម្មភាពទាំងអស់របស់ព្រះយេស៊ូ គឺជារបៀបដែលយើងត្រូវប្រព្រឹត្តនៅក្នុងការរស់នៅរបស់យើង។ មានសកម្មភាពបួនយ៉ាងដែលយើងត្រូវប្រព្រឹត្តគឺ ទីមួយព្រះយេស៊ូយកនំប៉័ងមកកាន់ ទីពីរព្រះយេស៊ូសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ ទីបីព្រះយេស៊ូកាច់នំប៉័ងនិងប្រទានឲ្យសាវ័ក និងទីបួនព្រះយេស៊ូចាត់ក្រុមសាវ័កឲ្យចែកអាហារទៅបណ្តាជន រួចហើយព្រះយេស៊ូឲ្យគេប្រមូលអ្វីដែលសល់មកទុកវិញ ដែលមានន័យថាប្រមូលសេចក្តីសង្ឃឹម ជំនឿ សេចក្តីស្រឡាញ់ ទេពកោសល្យ សមត្ថភាពមករួមគ្នាអធិដ្ឋានសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់។ មនុស្សយើងមិនអាចធ្វើអ្វីដោយកម្លាំងផ្ទាល់ខ្លួនបានទេ តែយើងទទួលកម្លាំងពីព្រះជាម្ចាស់វិញ។ ព្រះយេស៊ូមាននំប៉័ងប្រាំដុំនិងត្រីពីរកន្ទុយ ប៉ុន្តែព្រះអង្គអាចចិញ្ចឹមមនុស្សជាង៥.០០០នាក់បានគឺដោយសារព្រះអង្គបានសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់ ដោយសារព្រះអង្គបានអធិដ្ឋាន។ ដូចគ្នាដែរយើងត្រូវតែអធិដ្ឋាន យើងត្រូវធ្វើអ្វីដ៏តិចតួចដែលយើងមានទៅព្រះជាម្ចាស់ឲ្យព្រះអង្គបំពេញ ឲ្យព្រះអង្គគង់នៅជាមួយយើង ឲ្យព្រះអង្គផ្តល់សមត្ថភាពឲ្យយើងម្នាក់ៗ ដើម្បីយើងមានជំនឿ ដើម្បីយើងមានកម្លាំងមកពីព្រះយេស៊ូ ដើម្បីយើងប្រព្រឹត្តគ្រប់កិច្ចការតទៅមុខទៀត។

បន្ទាប់មកព្រះយេស៊ូបានកាច់នំប៉័ងចែកទៅក្រុមគ្រីស្តទូតនិងបណ្តាជន។ ដូចគ្នាដែរ ក្នុងការរស់នៅយើងត្រូវតែចែករំលែកអ្វីដែលយើងមានឲ្យទៅបងប្អូនឯទៀត។ ដើម្បីឲ្យគេបានសេចក្តីសុខ ដើម្បីឲ្យគេមានកម្លាំងថ្មី...។ ក្រោយពីបរិភោគឆ្អែតគ្រប់ៗគ្នាហើយ បណ្តាជនប្រមូលនំប៉័ងដែលនៅសល់បាន១២ល្អិតទុកចែកដល់អ្នកផ្សេងៗទៀត។ ដូច្នេះក្រុមគ្រីស្តទូតរួមជាមួយព្រះយេស៊ូ មិនត្រឹមតែចែកឲ្យបណ្តាជនបានឆ្អែត ប៉ុន្តែបានបង្រៀនបណ្តាជនឲ្យចេះប្រមូលអ្វីៗដែលគេមាន ទុកសម្រាប់ចែកឲ្យអ្នកឯទៀតដែរ គឺចែកឲ្យគ្នាទៅវិញទៅមក។ ដូច្នេះគ្រប់ពេលដែលយើងធ្វើសកម្មភាព នោះត្រូវមានគោលដៅជានិច្ចថា ឲ្យគេទទួលកម្លាំងដើម្បីឲ្យគេអាចងើបឈរបាន និងឲ្យគេមានសមត្ថភាពដើម្បីចែកដល់បងប្អូនឯទៀតដែរ។ យើងទាំងអស់គ្នានឹងទៅជាក្រុមគ្រូសារមួយដែលចេះចែករំលែកគ្នាទៅវិញទៅមក ដោយសារយើងមានព្រះយេស៊ូគង់នៅជាមួយយើង។

អគ្គសញ្ញាអរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់នៅពេលនេះ គឺជាឱកាសមួយឲ្យយើងទាំងអស់គ្នារួមជាមួយគ្នានូវទាំងប្រាំនាក់ អរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់ដែលប្រមូលយើងធ្វើជាក្រុមគ្រូសារតែមួយ។ ពេលយើងទទួលព្រះកាយព្រះគ្រីស្ត ពិតមែនគឺយើងទទួលព្រះយេស៊ូ គឺយើងទទួលជីវិតពីព្រះអង្គ។ ក្នុងអភិបូជា មុនចែកព្រះកាយព្រះគ្រីស្តលោកបូជាចារ្យបានកាច់នំប៉័ងជាពីរហើយចែកឲ្យយើង មានន័យ

ថា យើងគ្រប់គ្នាទទួលព្រះកាយព្រះគ្រីស្ទតែមួយដូចគ្នា ដូច្នោះយើងគឺយើងជាក្រុមគ្រួសារតែមួយ យើងជាព្រះកាយតែមួយរបស់ព្រះយេស៊ូ យើងជាព្រះដំណាក់របស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ពេលបញ្ចប់អភិបូជាលោកបូជាចារ្យមានប្រសាសន៍ថា **“សូមអញ្ជើញឲ្យបានសសុខសាន្ត”** មានន័យថាលោកចាត់ឲ្យយើងចេញទៅក្នុងនាមព្រះគ្រីស្ទ ដើម្បីចែករំលែកសេចក្តីសុខសាន្ត សេចក្តីស្រឡាញ់ អំណរសប្បាយដែលយើងបានទទួលពីព្រះយេស៊ូ ក្នុងអភិបូជានេះ ទៅដល់អ្នកដទៃទៀត។

ថ្ងៃនេះជាថ្ងៃពិសេសសម្រាប់កូនៗទាំងប្រាំនាក់ និងសម្រាប់យើងទាំងអស់គ្នា ដោយសារយើងបានរួមគ្នាថ្វាយអភិបូជា ដែលគ្រប់អភិបូជាគឺជាឱកាសដែលព្រះយេស៊ូយាងមកគង់នៅជាមួយយើង ហើយយើងទៅជាគ្រួសារតែមួយដែលទទួលកម្លាំងពីព្រះអង្គ។ យើងបានទទួលព្រះកាយព្រះគ្រីស្ទតូចមួយ ប៉ុន្តែតាមរយៈសកម្មភាពរបស់យើង ព្រះកាយនេះមានឥទ្ធិពលដល់មនុស្សជាច្រើននាក់ទៀត នេះជាអត្ថន័យនៃជីវិតរបស់យើង។ នាយបំបុងក្រោយ ក្នុងទិវាយុវជនពិភពលោកនៅប្រទេសអេស្ប៉ាញ ជាមួយសម្តេចប៉ាបបេណេឌិកតូទី១៦ យើងនៅជាមួយគ្នាជាង២លាននាក់ជាមួយនឹងអាកាសធាតុដ៏លំបាក ដែលមានខ្យល់និងភ្លៀង។ កាលនោះសម្តេចប៉ាបបានតាំងព្រះកាយយ៉ាងធំលើអាសនៈ ហើយលុតជង្គង់ចុះយ៉ាងស្ងប់ស្ងាត់ចំនួន១៥នាទី។ យើងទាំងអស់គ្នាជាង២លាននាក់ យើងបានលត់ជង្គង់ដោយសម្លឹងមើលព្រះកាយព្រះគ្រីស្ទដោយគ្មានសម្លេងណាមួយសោះ។ ពេលនោះទាំងយុវជន ទាំងបងប្រុស បងស្រី ទាំងបូជាចារ្យ ទាំងលោកអភិបាល រួមជាមួយសម្តេចប៉ាបដែលនៅមុខព្រះកាយព្រះគ្រីស្ទ យើងមានពិសោធន៍អំពីអង្គតែមួយ គ្រួសារតែមួយជាមួយព្រះយេស៊ូ។ យើងមកពីគ្រប់ប្រទេសទូទាំងពិភពលោកទាំងមូល សម្លឹងមើលព្រះកាយព្រះគ្រីស្ទទាំងយល់ថា ព្រះយេស៊ូគង់នៅជាមួយយើង និងណែនាំឲ្យយើងទាំងអស់គ្នារួមគ្នាជាអង្គតែមួយ ជាព្រះកាយព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងសេចក្តីសុខសាន្តរបស់របស់ព្រះជាម្ចាស់។

ខ្ញុំសូមអធិដ្ឋាន ដើម្បីឲ្យយើងម្នាក់ៗអរព្រះគុណព្រះជាម្ចាស់ ដោយចែករំលែកអំណរសប្បាយនេះជាមួយបងប្អូនទាំងឡាយ។ អាម៉ែន។